
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 22 noiembrie 2023, cu ocazia convocării de îndată a Consiliului 
Local al Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021,

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar 

general al municipiului Zalău, dl Călin-Cristian Forţ - administratorul public al 
municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie Publică, dl 
Alexandru Pura - director Direcţia Patrimoniu, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia 

Economică, dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - 

director Direcţia Resurse Umane, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău.
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 

Municipiului Zalău, în data de 21.11.2023, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 1546 din 
21.11.2023.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 21.11.2023, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 21 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 

dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Claudiu Breje, dna 

consilier Ramona Goga, dl consilier Alexandru Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna 

consilier Mihaela Mureşan, dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Mihai Crişan, dl 
consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Gheorghe Bancea, dna 

consilier Anda-Maria Ciobanu, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Alin 

Guler, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, dna consilier Amalia 

Găvriluţ, dl consilier loan Şerban.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei 
comisii, pentru proiectele de hotărâri:
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Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism 
favorabil. Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, 
învăţământ, muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în continuare, vă propun spre aprobare ordinea de zi 
a prezentei şedinţe, aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe 
site.

0 Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

aviz

Ordine de zi
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Zalău 

din data de 22 noiembrie 2023, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău, aprobat 
pentru anul 2023 şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului modificat al proiectului „Mobilitate 
urbană durabilă Zalău 2023. Etapa II”.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului de finanţare nr. 6522 
din 25.02.2021, aferent investiţiei „Mobilitate urbană durabilă Zalău 2023. Etapa II”.

9 4.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 

Socială Zalău a imobilului - teren, în suprafaţă de 3.735 mp., situat în municipiul Zalău, 
str. Valea Miţii nr. 4A, proprietatea publică a Municipiului Zalău, în vederea 
implementării proiectului „Construire centru de zi pentru seniori în municipiul Zalău” 
şi funcţionării respectivului obiectiv de investiţie.
5. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Municipiului Zalău în cadrul 
AGA a S.C. Transurbis S.A. Zalău, respectiv a S.C. Citadin Zalău S.R.L., pentru a 
aproba şi a duce la îndeplinire măsurile specifice care sunt necesare pentru aplicarea 
prevederilor Legii nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, modificată prin O.U.G. nr. 171/2022, 
aferent obiectivului de investiţii „Modernizare coridor integrat de mobilitate urbană 
axa est-vest: str. Comeliu Coposu - str. Avram lancu” SMIS 122136.
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Diverse.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1 .Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău, aprobat 
pentru anul 2023, şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Am văzut la acest punct că era inclusă acea limitare la 200 
litri combustii pentru maşinile aflate în subordinea primăriei. Am cerut o situaţie cu 
consumurile până la această dată, sunt conştient că, probabil, nu le aveţi şi aştept câteva 
zile să vedem dacă este nevoie; eu aş zice că este nevoie. în anul 2022, la propunerea 

0 de buget, am avut un amendament prin care am solicitat să se doteze maşinile primăriei 
şi ale instituţiilor subordonate cu GPS-uri. Domnul primar m-a asigurat că este în 
derulare un astfel de proiect şi că unele maşini aveau deja, la momentul respectiv. O să 
cer şi situaţia GPS-urilor, am una parţială, iar la o anumită instituţie nu era niciun GPS 
pe nicio maşină. Poate, între timp, s-a rezolvat problema.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Am văzut solicitarea dumneavoastră, domnule 
consilier, am dat în lucru să se facă o situaţie cu consumul de combustibil la fiecare 
maşină.
Nu sunt niciun fel de probleme în ceea ce priveşte GPS-urile de la societăţile care sunt 
în subordinea primăriei.
în continuare, trebuie să avem o abordare cât mai pragmatică şi cât mai corectă vis - a 
- vis de consumul de combustibil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - Ce pot să vă spun este faptul că consumul este între 
aproximativ 40 şi 100 litri/maşină, media lunară pe anul 2022. Pe acest an, media cea 

0 mai mare este de aproximativ 105 litri, iar cea mai mică, de 43 litri. Aici vorbim despre 
maşinile primăriei.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Maşinile Poliţiei Locale fac parte din altă categorie. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2023 şi a bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii.

Se adoptă hotărârea nr. 341
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2,Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului modificat al proiectului „Mobilitate 
urbană durabilă Zalău 2023. Etapa II”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Devizul se ridică la suma de aproximativ 47,8 
milioane lei, numai contribuţia municipiului.
Din păcate, au apărut multe lucrări suplimentare, mă refer, aici, inclusiv la ridicarea de 
capace pe DJ 19IC, unde sunt aproximativ 400 de capace. Este nevoie să intervenim 
cu astfel de lucrări, ca şi progres suntem undeva la 60% realizat. Sigur că nu o să 
încheiem acest proiect, dar undeva, în luna mai, vom încheia şi acest proiect.
Sper să primim, în continuare, şi concursul Companiei de Apă pentru lucrările care mai 
sunt acolo de efectuat, deoarece cei de la Pfeifer mai au restanţe pe acest traseu. Chiar 
astăzi avem o întâlnire cu cei de la Compania de Apă; o să stabilim 
de făcut, în aşa fel încât să punem la dispoziţia contructorului şantierul respectiv.

^ Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului 
modificat al proiectului „Mobilitate urbană durabilă Zalău 2023. Etapa II”.

ce anume mai avem

Se adoptă hotărârea nr. 342

DI preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului de finanţare nr. 6522 
din 25.02.2021, aferent investiţiei „Mobilitate urbană durabilă Zalău 2023. Etapa II”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
DI preşedinte Teodor Bălăjel — Datorită faptului că nu o să reuşim să finalizăm, în 
acest an, proiectul referitor la DJ 191C, am venit cu acest proiect de hotărâre.

^ Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
contractului de finanţare nr. 6522 din 25.02.2021, aferent investiţiei „Mobilitate urbană 
durabilă Zalău 2023. Etapa II”.

Se adoptă hotărârea nr. 343

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 
Socială Zalău a imobilului - teren, în suprafaţă de 3.735 mp., situat în municipiul Zalău, 
str. Valea Miţii nr. 4A, proprietatea publică a Municipiului Zalău, în vederea 
implementării proiectului „Construire centru de zi pentru seniori în municipiul Zalău” 
şi funcţionării respectivului obiectiv de investiţie.
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ne preocupă să scriem un proiect pe care l-am 
denumit Centru de zi pentru seniori în municipiul Zalău, suntem într-o stare avansată 
să scriem acest proiect. Prima cerinţă pentru a fi eligibili este să avem proprietatea 
terenului unde vrem să amplasăm acest centru de zi pentru seniori.
Dl consilier Alin Guler — După cunoştinţele mele, cred că în Canada, în urmă cu 10- 
15 ani, s-a pilotat astfel de centre de seniori în care să fie aduşi şi copiii, iar în urma 
observaţiilor făcute acolo, cel puţin s-a constatat că, atât starea persoanelor vârstnice, 
cât şi a copiilor, este una mult ameliorată. Poate ar fi un plus pentru acest proiect să se 
aibă în vedere o eventuală cuplare în acest sens.
Dl consilier Dan Bercean - Activităţi da, dar nu ceva permanent.
Dl consilier Alin Guler — Despre activităţi este vorba.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

^ Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind transmiterea în 
administrarea Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău a imobilului - teren, în suprafaţă de 
3.735 mp., situat în municipiul Zalău, str. Valea Miţii nr. 4A, proprietatea publică a 
Municipiului Zalău, în vederea implementării proiectului „Construire centru de zi 
pentru seniori în municipiul Zalău” şi funcţionării respectivului obiectiv de investiţie.

Se adoptă hotărârea nr. 344

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Municipiului Zalău în cadrul 
AGA a S.C. Transurbis S.A. Zalău, respectiv a S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru a 
aproba şi a duce la îndeplinire măsurile specifice care sunt necesare pentru aplicarea 
prevederilor Legii nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 

^ sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Nicolae Fazakas - Nu particip.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind mandatarea 
reprezentanţilor Municipiului Zalău în cadrul AGA a S.C. Transurbis S.A. Zalău, 
respectiv a S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru a aproba şi a duce la îndeplinire măsurile 
specifice care sunt necesare pentru aplicarea prevederilor Legii nr. 296/2023 privind 
unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe 
termen lung.

Se adoptă hotărârea nr. 345
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DI preşedinte Teodor Bălăjel
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General, actualizat în baza art. 9, 
alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, modificată prin O.U.G. nr. 171/2022, 
aferent obiectivului de investiţii „Modernizare coridor integrat de mobilitate urbană 
axa est-vest: str. Comeliu Coposu - Avram lancu” SMIS 122136.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Coridorul integrat de mobilitate urbană axa est-vest: 
str. Comeliu Coposu — str. Avram lancu” SMIS 122136 are în componenţă lucrările 
executate pe str. Avram lancu, str. Comeliu Coposu, inclusiv podul pe care l-am 
recepţionat în urmă cu aproximativ o lună, str. Gheorghe Doja, precum şi cele 20 de 
autobuze electrice. Ne apropiem de finalitate cu acest proiect.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentm? - 21 voturi. împotrivă? - Un sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentm” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 

0 General, actualizat în baza art. 9, alin. (4) şi alin. (5) din O.U.G. nr. 64/2022, modificată 
prin O.U.G. nr. 171/2022, coridor obiectivului de investiţii „Modernizare coridor 
integrat de mobilitate urbană axa est-vest: str. Comeliu Coposu - str. Avram lancu” 
SMIS 122136.

Se adoptă hotărârea nr. 346

Dl preşedinte Teodor Bălăjel 
Diverse.
Dna consilier Gabriela Olar - Am mgămintea, din partea cetăţenilor străzilor unde 
se lucrează, să trimiteţi în zonă şeful de şantier, inspectoml de zonă, corpul de control, 
pe cine doriţi, care să verifice dacă, în urma lucrărilor, străzile rămân cât de cât 
circulabile, nu neapărat la forma iniţială, că noi înţelegem şi faptul că se face noroi, şi 
faptul că se lucrează pe ele şi nu se pot finaliza.

0 Vă rog să îi verifice cineva, dacă se poate, deoarece dânşii se străduiesc să facă să se 
poată circula, dar nu le reuşeşte.
Am înţeles, este vorba despre cei care execută proiectul Companiei de Apă, respectiv 
reţelele de canal menajer.
Referitor la Programul „Rabla”, dacă este posibilă postarea unei liste cu dosarele care 
sunt eligibile şi firmele agreate de dumneavoastră pentm casare, deoarece lumea ne 
contactează pe noi şi nu ştim ce să spunem.
DI preşedinte Teodor Bălăjel — O să publicăm lista pe site-ul primăriei.
Dl director Marius Chiş - Legat de operatorii care sunt autorizaţi în vederea 
dezmembrării, noi, la data când persoana se prezintă în vederea semnării contracului 
de finanţare, le înmânăm o listă la fiecare. Faptul că sunt sau nu sunt eligibile, le 
aducemi la cunoştinţă persoanelor, va fi un raport privind persoanele care sunt sau nu 
sunt eligibile.
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La această dată, avem un număr de 228 de cereri depuse din totalul de 365 de persoane 
care s-au înscris în Programul „Rabla”, s-au întocmit un număr de referate privind 
stabilirea criteriului de eligibilitate sau neeligibilitate pentru un număr de 174 de 
persoane, iar contractele au fost pregătite pentru un număr de 90 de persoane, urmând 
ca săptămâna asta, respectiv cealaltă să terminăm tot ce avem în lucru.
Prima dată trebuie să înştiinţăm persoana că este eligibilă printr-o adresă, ulterior o să 
publicăm şi un raport numai cu numele şi prenumele şi să spunem că din numărul de 
34 câţi au fost sau nu eligibili.
Dna consilier Gabriela Olar - Vrem să ştie cetăţenii dacă sunt sau nu sunt eligibili şi 
ce mai au de făcut.

DI consilier Gheorghe Taloş - Având în vedere că s-a trecut la ora de iarnă, nu ştiu 
dacă ar trebui ca şi şedinţele de Consiliu Local să înceapă de la ora 10.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Cum hotărâţi dumneavoastră, pentru noi nu este o 
problemă.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL, 

MARINA-BIANGVEAZACAŞ

PREŞEDINTE DE Ş^D» 
TEODOR BĂIAJEL

D.R. U/S.A.M. U.Î.-C.F.G./F.C.
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